

CIC Celebrates Graduation Week with Global Participation and Distinguished Guests



CIC concluded its Graduation Week at the New Cairo and Sheikh Zayed campuses, celebrating student creativity, innovation, and academic excellence.

Students from the schools of Business, MassComm, Engineering, and Computer Science presented a range of innovative projects that addressed real-world challenges and reflected their readiness to contribute to the future.



The Schools of Business Administration and Technology hosted an academic delegation from **Cyprus Aydin University**, which evaluated the graduation projects and praised the students' practical application of knowledge. Standout projects included **EcoRoots** and **Limfa Bank**, the latter supporting cancer survivors and receiving immediate funding and logistical support.

The School of MassComm hosted a distinguished panel of industry leaders, including **Emad El-Din Hussein**, Editor-in-Chief of *Al Shorouk*; **Maged Mounir**, Editor-in-Chief of *Al Ahram*; **Ola El Shafie**, Chairwoman of *Yum7*; **Dr. Emad Rabie**, Head of Drama Production at United Media Services; media personality **Reham Ayad**; sports presenter **Hany Hathout**; writer **Fatma Naoot**; actor **Tarek El Ebiary**; TV presenter **Sally Fouad**; and composer **Amr Selim**. The judges praised the students' creativity and presentation skills. Outstanding projects included the awareness campaign "**Don't Return, Don't Replace**", addressing the issue of returning foster children to care homes, as well as the documentary films **Dawar** and **Maqsoom**.

The School of Engineering achieved a remarkable milestone as Communications and Electronics Engineering students unveiled the first fully student-built drone developed under the supervision of the **Egyptian Ministry of Defense**. The project integrates advanced drone technology with wireless communication systems designed for the future of **6G** networks.



The Graduation Week concluded at the Sheikh Zayed campus with the announcement of the winning projects, including **Kingway**, **Nepta**, and **Ma'ak**, an innovative application providing integrated transportation and social care services for elderly people and individuals with mobility disabilities. The closing ceremony was attended by actor **Hazem Ehab** and TV presenter **Lynn El Helwany**, who joined the judging panels and encouraged students throughout the event.

CIC concluded the week by expressing its pride in presenting a new generation of graduates equipped with knowledge, innovation, and the skills to shape the future across diverse fields.

Read the full coverage from: [El Youm el 7](#) & [alwafd news](#)

CIC تحتفي بأسبوع التخرج بمشاركة دولية وحضور نخبة من الشخصيات البارزة



اختتمت CIC فعاليات أسبوع التخرج في مقر القاهرة الجديدة والشيخ زايد، في احتفالية جسدت الإبداع والابتكار والتميز الأكاديمي لطلابها.

قدّم طلاب برامج إدارة الأعمال، إدارة تكنولوجيا المعلومات، والإعلام، والهندسة، وعلوم الحاسب مجموعة من المشاريع المبتكرة التي عالجت تحديات واقعية، وعكست جاهزيتهم للمساهمة في بناء المستقبل.



استضافت برامج إدارة الأعمال وتكنولوجيا المعلومات وفداً أكاديمياً من جامعة أيدن القبرصية، الذي شارك في تقييم مشروعات التخرج وأشاد بقدرة الطلاب على توظيف المعرفة الأكاديمية في تطبيقات عملية. وكان من أبرز المشاريع **EcoRoots** و **Limfa Bank**، الذي يهدف إلى دعم المتعافين من مرض السرطان، وحصل على تمويل فوري ودعم لوجستي.

كما استضافت إعلام نخبة من أبرز القيادات الإعلامية والفنية، ضمت الأستاذ **عماد الدين حسين** رئيس تحرير جريدة الشروق، والأستاذ **ماجد منير** رئيس تحرير الأهرام، والأستاذة **علا الشافعي** رئيس مجلس إدارة اليوم السابع، والدكتور **عماد ربيع** رئيس الإنتاج الدرامي بـ **المتحدة للخدمات الإعلامية**، والإعلامية **ريهام عياد**، والإعلامي الرياضي **هاني حتوت**، والكاتبة **فاطمة ناعوت**، والفنان **طارق الإبياري**، والإعلامية **سالي فؤاد**، والموسيقار **عمرو سليم**. وأشادت لجان التحكيم بإبداع الطلاب وتميزهم في تقديم مشروعاتهم، ومن أبرزها حملة **«لا ترد ولا تستبدل»** التي ناقشت قضية إعادة الأطفال المكفولين إلى دور الرعاية، إلى جانب الفيلمين الوثائقيين **«دوار»** و **«مقسوم»**.*.

وفي إنجاز متميز لهندسة، كشف طلاب قسم هندسة الاتصالات والإلكترونيات عن أول طائرة مسيرة (**درون**) يتم تصميمها وتصنيعها بالكامل على أيدي طلاب جامعيين، وذلك تحت إشراف وزارة الدفاع المصرية. ويجمع المشروع بين تقنيات الطائرات المسيرة وأنظمة الاتصالات اللاسلكية المتطورة، بما يتماشى مع رؤية شبكات الجيل السادس (6G).



واختتمت فعاليات أسبوع التخرج في فرع الشيخ زايد بإعلان المشاريع الفائزة، وهي **Kingway** و **Nepta** و **Ma'ak**، وهو تطبيق مبتكر يقدم خدمات نقل ورعاية اجتماعية متكاملة لكبار السن وذوي الإعاقة الحركية. كما شهدت مراسم الختام حضور الفنان **حازم إيهاب** والإعلامية **لين الحلواني**، اللذين شاركا في لجان التحكيم وقّدا الدعم والتشجيع للطلاب.

واختتمت CIC أسبوع التخرج بالتأكيد على فخرها بتخريج جيل جديد يمتلك المعرفة والابتكار والمهارات اللازمة لقيادة المستقبل في مختلف التخصصات.

يمكن الاطلاع على التغطية الكاملة عبر [اليوم السابع](#) و [أخبار الوفد](#)